

# HEALTH & TRAVEL SELF-DECLARATION



PLEASE READ CAREFULLY BEFORE ENTRY TO CLUB

## NO ENTRY TO THE CLUB FOR ANY PERSON AS LISTED BELOW

**This includes the immediate family or close contact of any such person**

By entering The Country Club at Hong Lok Yuen, members, their guests, visitors and guardians are declaring to Club Management that they, or any member of their immediate family:

- 1) have not returned to HK within the past 14 days, (or in such case of a quarantine exempt person, can provide a negative COVID-19 test taken within 48hrs prior to club entry).
- 2) are not under any form of Government quarantine order.
- 3) have not knowingly been in close contact with anyone who has returned to HK in the past 14 days, or is under a Government quarantine order.
- 4) do not have symptoms of any flu like illness, fever or shortness of breath.
- 5) have not knowingly been in close contact with anyone who has tested positive for COVID-19, or has symptoms of any flu like illness, fever or shortness of breath

*Providing false or misleading information to club management will be subject to disciplinary action not limited to suspension or loss of membership. The club may also take legal action against any such person who has willfully provided a false declaration under this notice, and by way of a positive COVID-19 test result subsequently caused any loss of business or damages to the club or its members. The club is also required to report any such persons to the HK Department of Health for further action.*

*Members are responsible for the declaration of their guests.*

The club will be tracking usage by CCTV & collecting personal data for the purposes of enabling us to carry out contact tracing and other response measures, with regards to any emergency that may arise due to COVID-19 that may threaten the health or safety of other individuals.

Please respect these requirements and help to keep the club a safe haven for all of us and we thank you for your cooperation during these challenging times. We will review these measures regularly and update members accordingly.

# 健康聲明



進入本會所前請謹慎閱讀

## 任何人在以下表列內不可進入本會所 包括此人任何直屬家庭成員

各會員及其訪客、會員監護人和一般訪客，進入康樂園鄉村俱樂部時，必須要向會所管理層聲明以下情況：

- 1) 沒有於過去 14 天內返回香港 (或在這種情況下之檢疫豁免者，必須於進入會所前，提交於 48 小時之內檢驗及 COVID-19 測試結果呈陰性之報告);
- 2) 不是在進行任何形式的政府檢疫令期間;
- 3) 未曾與於過去 14 天內返回香港或在進行任何形式的政府檢疫令的人仕有接觸;
- 4) 沒有任何相關和感冒症狀，例如發燒或呼吸急速;
- 5) 沒有與 COVID-19 測試結果呈陽性之人仕或任何有相關感冒症狀，例如發燒或呼吸急速的人仕有緊密接觸

*如向本會所管理層作出虛假或誤導性陳述，將受到紀律處分，不限於暫停或失去會籍。本會所部還可對任何故意無視此通知而進入會所，且 COVID-19 測試結果呈陽性之人仕，就對本會所或造成任何業務損失或傷害，採取法律行動。本會會向香港衛生署報告以採取進一步行動。*

註：會員必須就其家庭成員及訪客作出上述聲明。

我們將通過 CCTV 跟進會所的使用情況，以使我們能夠與接觸者跟進情況和其他應對措施，以應對 COVID-19 所引起的任何緊急情況，及可能會導致威脅其他人的健康和安全的。

對於以上最新規定實施，希望能得到你們的體諒和重視，並幫助使本會所成為我們所有人的避風港，在此充滿挑戰的時刻，我們感謝你的合作。

我們將定期審查以上措施，並相應地向會員更新最新狀況。

康樂園鄉村俱樂部管理層啟

2020年11月29日